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MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA-RAČA 
Miestny úrad, Kubačova 21, 831 06 Bratislava 35 
 

 
 

 
 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu  

a pre podporu vinohradníctva, ktoré sa konalo dňa 

22.11.2023 v zasadacej miestnosti Obecného domu, 

Alstrova 249 

 

Predseda komisie:  Ing. Michal Feik, PhD. 

Podpredseda komisie:  Mgr. Peter Pilinský 

 

Prítomní poslanci: Ing. Michal Feik, PhD., Ján Drotován, Ing. Miloslav Jošt, Ing. Róbert 

Pajdlhauser, Mgr. Peter Pilinský,  

 

Prítomní neposlanci: Milan Abel, Mgr. Juraj Dobšovič, Ladislav Findl, RNDr. Valter 

Makovský, 

 

Ospravedlnení poslanci: Mgr. Marcel Duda, Dominik Vrba,  

 

Neospravedlnení poslanci: Miloš Máťuš 

 

Ospravedlnení neposlanci:  

 

Prizvaní/hostia: Ing. Vieroslava Štrbáková, Ing. Andrea Mrvová, Bc. Daša Barteková, 

Ing. Peter Semanco. 

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Prehľad stavu projektov väčších stavieb v správnych konaniach stavebného úradu k 10/2023.  

3. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a 

Nemeckého kultúrneho domu.  

4. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Rača o miestnych daniach. 

5. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Rača č. x/2023 o podmienkach poskytovania dotácií 

právnickým osobám a fyzickým osobám - podnikateľom.  

6. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Rača na rok 2024.  

7. Rôzne. 

 

 

1. Otvorenie, schválenie programu 

 

Zasadnutie otvoril predseda komisie Ing. Michal Feik, PhD.. Konštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná.  

Predseda dal hlasovať o uvedenom programe: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Prehľad stavu projektov väčších stavieb v správnych konaniach stavebného úradu k 10/2023.  

3. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a 

Nemeckého kultúrneho domu.  
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4. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Rača o miestnych daniach. 

5. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Rača č. x/2023 o podmienkach poskytovania dotácií 

právnickým osobám a fyzickým osobám - podnikateľom.  

6. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Rača na rok 2024.  

7. Rôzne. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Program zasadnutia bol schválený. 

 

2. Prehľad stavu projektov väčších stavieb v správnych konaniach stavebného úradu 

k 10/2023. 

 
Materiál odprezentovala Ing. Andrea Mrvová.  

Diskusia: Ing. Jošt, Ing. Feik, PhD., Ing. Pajdlhauser, p. Abel, Mgr. Pilinský. 

 

Návrh stanoviska: 

Stanovisko 43/22/11/23/KŽPDV/S: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva berie 

na vedomie predloženú informáciu. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Program zasadnutia bol schválený. 

3. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a 

Nemeckého kultúrneho domu. 

 

Materiál odprezentovala Ing. Štrbáková. 

Diskusia: Mgr. Pilinský, Ing. Feik, PhD. 
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Návrh stanoviska: 

Stanovisko 44/22/11/23/KŽPDV/S: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva berie 

na vedomie informáciu o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria 

a Nemeckého kultúrneho domu v predloženom znení. Komisia zároveň požiadala MiÚ MČ Bratislava-

Rača o zabezpečenie odprezentovania aktualizovanej architektonickej štúdie k NKD na najbližšej 

komisii ŽPDV (v januári 2024) projektovým manažérom MiÚ Ing. Voleským, a zabezpečenie 

prezentácie architektonickej štúdie NKP Koloničova kúria aj za účasti projektanta, po vydaní stanoviska 

Inštitútu pamiatkovej komisie. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 
 

 

4. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Rača o miestnych 

daniach. 

 
 
Materiál uviedla Bc. Daša Barteková. 

Diskusia: Ing. Feik, PhD., Ing. Semanco, Ing. Jošt, Mgr. Dobšovič, RNDr. Makovský, p. Abel. 

 

Návrh stanoviska: 

Stanovisko 45/22/11/23/KŽPDV/S: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva 

odporúča MZ MČ Bratislava-Rača schváliť návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Bratislava-Rača o miestnych daniach v predloženom znení. 

 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 
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5. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Rača č. x/2023 o podmienkach poskytovania dotácií 

právnickým osobám a fyzickým osobám - podnikateľom.  

 

Materiál odprezentoval Ing. Peter Semanco, informoval, že bolo stretnutie s poslancami MiZ k tomuto 

návrhu VZN. 

Diskusia: Ing. Feik, PhD., Mgr. Pilinský, p. Findl, Ing. Pajdlhauser, RNDr. Makovský, Mgr. Dobšovič, 

Ing. Jošt. V súvislosti s dotáciami určenými na vybudovanie/rekonštrukciu kontajnerových stojísk 

prítomní diskutovali o možnostiach budovania polopodzemných kontajnerových stojísk, úskaliami 

v súvislosti s ich prevádzkovaním, triedením odpadu, ktorý sa v ňom zhromažďuje, pričom sa zhodli, 

že na miestnej úrovni sa ich plošné zavádzanie nevyrieši a je potrebné ho riešiť celomestsky. 

 

Návrh stanoviska: 

Stanovisko 46/22/11/23/KŽPDV/S: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva 

odporúča MZ MČ Bratislava-Rača schváliť návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Bratislava-Rača o podmienkach poskytovania dotácií právnickým osobám a fyzickým osobám - 

podnikateľom v predloženom znení. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 
 

 

6. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Rača na rok 2024.  

Materiál odprezentoval Ing. Peter Semanco, informoval, že k návrhu rozpočtu bolo v uplynulom týždni 

pred konaním komisie pracovné stretnutie poslancov. 

Diskusia: Ing. Feik, PhD., Mgr. Pilinský, Ing. Pajdlhauser, p. Findl. Prítomní diskutovali predovšetkým 

o rozpočtovej položke - parkovacia politika (PAAS), realizácii cyklotrasy v úseku Pekná cesta – 

Alstrova, ktorá je na pozemkoch vo vlastnej správe hl. mesta SR Bratislavy, o aktualizácii projektovej 

dokumentácie cyklotrasy z roku 2015. Tento úsek cyklotrasy nie je zahrnutý v návrhu rozpočtu. Pred 

plánovaním realizácie je potrebné dohodnúť s VÚC a magistrátom spoločný postup pri financovaní a 

aktualizácii projektu. V tejto veci bolo stretnutie na magistráte, na ktorom sa zúčastnil starosta MČ. Po 

ukončení diskusie dal predseda hlasovať o tomto stanovisku: 

 

Návrh stanoviska: 

Stanovisko 47/22/11/23/KŽPDV/S: 

 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva 

odporúča MZ MČ Bratislava-Rača schváliť návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Rača na rok 2024 

v predloženom znení. 
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Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 8 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 
 

 

7. Rôzne 

 

Ing. Feik PhD. informoval o štyroch nových vyznačených spomaľovačoch na novom zdieľanom 

cyklochodníku na strane Račianskej ulice, v smere z mesta do Rače, od železničného viaduktu ŽST 

Vinohrady až približne po úsek končiaci na úrovni parkoviska pred vozovňou Krasňany, ktoré je oproti. 

P. Findl opäť upozornil to, že táto časť chodníka je absolútne neosvetlená a kritická, svetlo z verejného 

osvetlenia Račianskej ulice tam nedosvieti a je potrebné ju riešiť prednostne. Ideálne by bolo 

vybudovanie osvetlenia v úseku od železničného viaduktu po svetelnú križovatku s priechodom pre 

chodcov na obytný súbor „Malé Krasňany“. Osvetlenie chýba na oboch stranách Račianskej ulice – na 

existujúcich cyklochodníkoch od Peknej cesty (Malé Krasňany) smerom do mesta (s výhľadovým 

riešením cyklotrasy v úseku Pekná cesta – Alstrova). Takisto tam je na túto časť chodníka nedostatočné 

verejné osvetlenie z Račianskej ulice. Navyše je na tomto úseku aj väčšia koncentrácia ľudí. Ideálne by 

bolo vybudovať osvetlenie od Hliníckej ulice až po priechod cez Račiansku ulicu pri bývalej AB 

Kozmetike (svetelná križovatka).  V diskusii vystúpili Ing. Pajdlhauser, Mgr. Dobšovič. Vybudované 

ako aj plánované cyklotrasy je potrebné posudzovať podľa ich umiestnenia a využívania, či ide o 

turistické alebo skôr dopravné, a podľa tejto špecifikácie navrhovať umiestňovanie spomaľovačov, 

značenia a pod. Rovnako aj osvetlenie na existujúcich ako aj nových stĺpoch  a zvolenie technológie 

osvetlenia. Problém je s parkovaním áut pri vozovni Krasňany, ktoré parkujú na strede cyklochodníka. 

 

 

      Záver 

Predseda komisie ukončil rokovanie komisie o 17.50 hod. 

 

 

 

 

                                                                                                 Ing. Michal Feik, PhD. 

                                                                                                                  predseda komisie 

 

Zapísal: Mgr. Karol Janík 

23.11.2023 

 


